



2020 中国车辆控制与智能化大会会议通知

尊敬的_____:

2020 年中国车辆控制与智能化大会 (CVCI2020) 暨第四届中国自动化学会车辆控制与智能化专委会学术年会将于 2020 年 12 月 18 日-20 日在杭州召开, 本届大会由中国自动化学会车辆控制与智能化专业委员会主办, 浙江大学流体动力与机电系统国家重点实验室、工业控制技术国家重点实验室和浙江大学机械工程学院共同承办, 浙江大学控制科学与工程学院、浙江工业大学和杭州电子科技大学协同举办。本次会议运营单位为浙江百朋科技发展有限公司。

大会将邀请中国工程院院士、英国皇家工程院院士以及全国各高校等国内外知名学者做大会报告和特邀报告。大会议程包括: 大会报告、杰出学者论坛、工业论坛、青年学者论坛、分会场报告等多项议程。

大会注册费标准如下 (其中包括会议费、资料费、论文出版费等):

会议注册费	12 月 17 日及之前 (注册)		12 月 18 日-12 月 20 日(现场注册)	
	非会员	会员	非会员	会员
无论文的参会者	2500	2300	2700	2500
有 1 篇论文的参会者	2500	2300	2700	2500
有 2 篇论文的参会者	4000	3800	4200	4000
其他单项费用				
超页费 (每超 1 页)	600	600	600	600

说明: 1、每位注册者最多可提交有其署名的论文两篇, 如超过两篇需要重新注册、缴费。

2、每篇论文一般限 6 页, 如超过 6 页, 每超 1 页加收 600 元的超页费; 每篇论文最多不超过 8 页。

3、若因不可抗力因素导致大会不能如期线下举行, 大会将如期通过全线上方式进行, 届时将按照线上注册费标准退还差额费用。

会议注册网站现已正式开通, 请登陆大会官网 <http://www.ascl.jlu.edu.cn/vci/cvci2020.htm> 在线完成注册。

感谢您对本次大会的关注和支持, 我们将对您的到来表示衷心的感谢与欢迎!



注册系统地址

浙江大学流体动力与机电系统
国家重点实验室
2020 年 11 月 19 日





Notification of the 4th Conference on Vehicular Control and Intelligence

Dear _____,

Notice is hereby given that the 4th Conference on Vehicular Control and Intelligence (CVCI 2020) will be held in Hangzhou, China during December 18-20, 2020. This conference is sponsored by the CAA Technical Committee on Vehicle Control and Intelligence, IEEE Systems, Man, and Cybernetics Society. Organizers include the State Key Laboratory of Fluid Power & Mechatronic Systems, the State Key Laboratory of Industrial Control Technology, and the School of Mechanical Engineering of Zhejiang University. Co-sponsors include the College of Control Science and Engineering of Zhejiang University, Zhejiang University of Technology, and Hangzhou Dianzi University. The conference operation unit is Zhejiang Baipeng Science and Technology Development Co., Ltd.

The academicians of the Chinese Academy of Engineering, academicians of the Royal Academy of Engineering, and many well-known scholars from all over the world will be invited to deliver lectures in this conference. The agenda of the conference includes: Plenary Lecture, Distinguished Scholars Forum, Industry Forum, Semi-Plenary Lecture of Young Scholar, sub-session report, etc.

The registration fee for the conference is as follows (including conference fee, information fee, paper publishing fee, etc.):

Registration Fee	Before Dec.17,2020		After Dec.17,2020	
	Full Registration	Members	Full Registration	Members
Without Paper	¥2500	¥2300	¥2700	¥2500
With One Paper	¥2500	¥2300	¥2700	¥2500
With Two Paper	¥4000	¥3800	¥4200	¥4000
Other Individual Expenses				
Extra page fee (for each extra page)	¥600	¥600	¥600	¥600

- Note: 1. Each registrant can submit at most two papers with his/her signature. If one registrant wants to submit more than two papers, he/she will need to re-register and re-pay for that.
 2. Each paper is generally limited to 6 pages. If the paper exceeds 6 pages, an extra fee of 600RMB will be charged for each extra page. Each paper should not exceed 8 pages at most.
 3. If the conference can't be held offline as scheduled due to force majeure, the conference will be held online as scheduled, and the difference fee will be refunded according to the online registration fee.

The conference registration website has been officially opened, please log in the official website of the conference <http://www.ascl.jlu.edu.cn/vci/cvci2020.htm> to complete the registration online.

Thank you for your attention and support to this conference! We would like to express our heartfelt thanks and welcome for your arrival!



Registration system address

State Key Laboratory of Fluid Power & Mechatronic Systems
of Zhejiang University
November 19, 2020

